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لی ها در حالی از امروز و فردا تمرینات خود را برای نیم فصل دوم  استقلا
رقابت های لیگ برتر از ســـر می گیرند که وضعیت نقل و انتقالاتی این 
یکن  تیم همچنان در وضعیتی نامشـــخص قرار دارد و به جز ســـیلوا، باز
جدید دیگری جذب این تیم نشده است. بر همین اساس هم محمد 
نوری اعتقاد دارد کار این تیم در نیم فصل دوم بســـیار ســـخت اســـت، 
هرچند این چهره درباره بازگشـــت احتمالی پرســـپولیس صحبت هایی 
داغ و جنجالی مطرح می کند که برای هواداران فوتبال از جذابیت های 
خاص خودش برخوردار اســـت. گفت و گوی »فرهیختگان« با نوری را 

در ادامه می خوانید.

ل آغاز کنیم. در آستانه آغاز تمرینات این  صحبت را از آخرین وضعیت استقلا
تیم برای نیم فصل دوم رقابت ها شرایط تیم نکونام را چطور می بینید؟ 

بـــا توجـــه به ضعف هایی که در نیم فصل اول شـــاهدش بودیم و موارد دیگری 
ی ها، بی عدالتی ها و قانون سقف قرارداد که یک شبه وضع شد و  مانند ناداور
تمام چوب هایی که لای چرخ تیم گذاشتند، استقلال واقعا با دست خالی به 
یکنان خیلی کار بزرگی را انجام  صدر جدول رسید. در واقع نکونام، کادر و باز
یقـــی کار را با قهرمانی نیم فصل به پایان رســـاندند اما برای  دادنـــد و بـــه هـــر طر
صدرنشینی در پایان فصل و کسب عنوان قهرمانی هنوز مسیر طولانی و کار 
گر قهرمانی می خواهد  سخت تری باقی مانده است. در هر صورت این تیم ا
یکنانی که مدنظر نکونام هستند پوشش  باید نقاط ضعف خود را با جذب باز

دهد تا بتواند به این مهم دست پیدا کند. 

یکنان جدید اشـــاره کردید که به جز جذب ســـیلوا هنوز  در حالی به جذب باز
اقدامی صورت نگرفته است. 

بـه هـر حـال از ایـن بابـت هـواداران بحـق نگـران هسـتند و خـود مـا هـم نگـران 
کـرده زمـان را از بابـت ایـن قضیـه از دسـت ندهیـم. بـه  هسـتیم کـه خدای نا
یکـن بـه ترکیـب تیـم اضافـه شـوند  امیـد خـدا بـرای نیم فصـل دوم سـه چهـار باز
تـا اسـتقلال بتوانـد رونـد خوبـش را در نیم فصـل دوم هـم ادامـه بدهـد تـا بـرای 

ایـن تیـم شـرایط بهتـر شـود. 

به عنوان پیشکسوت استقلال و یک چهره فنی، نقاط ضعف این تیم در ترکیبش 
که نیاز به بازسازی و تقویت دارد را در کدام نقاط می بینید؟ 

یکنان تیم قائل هستم با توجه به زحمتی که آنها در   با احترامی که برای همه باز
نیم فصل اول کشیدند و تعصبی به خرج دادند به نظرم در هر سه خط نیازمند 
یکنی مانند سیلوا در حالی جذب  یکن جدید هستیم. در این بین فعلا باز باز
یکن از تجربه خوبی برخوردار بوده و در سال قهرمانی نیز تیم  شده که این باز
ی هم به  یکن ما در پســـت مدافع کنار را همراهی کرده اســـت. در کنار این باز
ی ســـاز  یم. در یک خط جلوتر اســـتقلال صد در صد به یک باز یکن نیاز دار باز
نیاز است چون همچنان از بابت این ناحیه رنج می بریم. در نیم فصل اول هم 
یکنان بود. همچنین به یک  گر به گل می رسیدیم بعضا به خاطر خلاقیت باز ا
یکن بدی نیســـت و  یم. البته بلانکو باز ی دار مهاجـــم تمام کننـــده هم نیاز فور
بقیه ارکان هجومی تیم مانند رمضانی نیز همه زحمتکش هستند اما استقلال 
برای کســـب عنوان قهرمانی به مهاجمی مانند محبی یا قایدی نیاز دارد که 
ی خود را برداشته و سرعتی باشند و بتوانند  بتوانند به راحتی نفرات پیش رو
یکنان را در ســـالیان قبل هم  مدافعان حریف را اذیت کنند. این دســـته از باز
یم که چطور بلای جان مدافعان حریف بودند.  داشتیم و به خوبی به یاد دار
گر هدف اســـتقلال در نیم فصل دوم قهرمانی رقابت ها  بنابراین فکر می کنم ا
گر بخواهیم برای این عنوان بجنگیم شک ندارم به چهار  به شمار می رود و ا

یم، به خصوص به یک پلی میکر برای وسط زمین  یکن جدید نیاز دار پنج باز
و به یک مهاجم تکنیکی و سرعتی نیازمند هستیم تا بتوانند تاثیرگذار باشند. 
یکنانی که اشـــاره داشـــتید اقدام  در هـــر صـــورت تـــا امروز در زمینه جذب باز
ی را انجام  خـــاص و جـــدی صورت نگرفته اســـت. باشـــگاه باید چنیـــن کار
بدهد چون هواداران منتظر چنین اقداماتی در خور  شأن نام باشگاه استقلال 
یکنان نشـــدنی هستند. من  هســـتند. البته از لیســـت نکونام یک ســـری از باز
خودم وقتی لیست را دیدم احساس کردم یک سری از این نفرات فعلا حاضر 
ی و  نیســـتند به فوتبال ایران برگردند، ضمن اینکه از لحاظ مالی هم دشـــوار
محدودیت هایی در این زمینه وجود دارد. البته از لیســـت های بعدی جواد 
یکن را گرفت و باید کسانی که دست اندر کار هستند حتما  می شود چند باز
این کار را انجام بدهند چون هوادار مترصد آن است که ببیند مدیریت برای 
نیم فصـــل دوم چـــه اقداماتی را برای تقویـــت تیمش انجام می دهد و این یک 

نکته بسیار مهم به شمار می رود. 

، الان این تفکر  با توجه به مشـــکلات حاشـــیه ای اخیر برای دو تیم مدعی دیگر
یابی می کنید؟  ل به راحتی می تواند قهرمان لیگ برتر شود را چطور ارز که استقلا

شما هم با برخی از هواداران این تیم هم عقیده هستید؟ 
یم. در هر صورت به خاطر ســـقف قرارداد از  مـــا نبایـــد گـــول این قضایا را بخور
یکن  سپاهان 4 امتیاز کم کرده و دوباره آن را برگرداندند و حالا هم که چند باز
ایـــن تیـــم را محـــروم کرده اند. از ســـوی دیگر پرســـپولیس هم بـــا برخی قضایا و 
حواشـــی مواجه شـــده اســـت. در هر صورت شـــک نکنید که این تیم ها هم 
برای نیم فصل دوم نقاط ضعف خود را برطرف می کنند و استقلالی ها نباید 

گول این قضایا را بخورند. 

پس شرایط را برای استقلال در نیم فصل دوم با این وضعیت هم دشوار می بینید؟ 

صد  در صـــد. در هر صورت اســـتقلال به جز مســـتطیل ســـبز کـــه قاعدتا باید 
یم و زحمت بکشیم و حریف را ببریم  نتیجه در آن مشخص شده و باید بدو
در بیرون از زمین هم با خیلی از دشمنان دارد دست و پنجه نرم می کنید. ما 
یم با رقبا مبارزه می کنیم. یعنی  هم در مستطیل سبز و هم در بیرون از آن دار
همه عوامل جمع می شـــوند تا این تیم نتیجه نگیرد. به تازگی قنبرزاده اعلام 
کرده سقف قرارداد استقلال باید کاهش پیدا کند، بنابراین پرواضح است که 
مدام می خواهند این تیم را به حاشیه برده و تمرکز و آرامشش را به هم بزنند. 
یم و به خاطر دشـــمنانی که  این در حالی اســـت که ما در زمین مشـــکلی ندار
وجود دارند مشکل اصلی ما برای موفقیت در بیرون از زمین است. ان شاءالله 
با قهرمانی اســـتقلال، تیر این افراد هم به ســـنگ بخورد. بنابراین کار برای ما 

بسیار سخت است. 

ید؟  یابی ای دار درباره بازگشت احتمالی برانکو به پرسپولیس چه صحبت و ارز
اولا کـــه بـــرای تیمی که قهرمانی می خواهد فرقی نمی کند چه کســـی ســـرمربی 
تیـــم رقیبـــش بشـــود. در وهله بعدی وقتی می گوییم تیم خـــاص اینجا این امر 
مصداق پیدا می کند. چطور می شـــود تیمی که به تازگی از تســـویه حســـاب 
یافت کرده؟ مگر  مالیاتـــی برانکو خبر می دهد در گذشـــته مجوز حرفـــه ای در
برای کسب مجوز حرفه ای نباید بدهی های مالیاتی را تسویه می کردند؟ در هر 
صورت به نظر می رســـد همه چیز برای این کار برنامه ریزی شـــده است. امروز 
در حالی صحبت از بازگشت برانکو مطرح شده که از وزیر تا دولتی ها همه 
بســـیج شـــده اند تا کار این مربی را درســـت کرده و این مربی برگردد تا دوباره 
تیم محبوب شـــان به آرامش برســـد. درخصوص مباحث مالیاتی حتی قانون 
را هم دور می زنند. اینها همه جوره همیشـــه پشـــت تیم خاص بوده و هستند. 
در این فصل هم همه جوره به پرســـپولیس دور دارند و خود این تیم از لحاظ 
فنی ضعیف بود که نتوانست نتیجه لازم را بگیرد. الان همه همه جوره در حال 

ساپورت این تیم هستند تا با قدرت به رقابت ها بازگشته و یک جورهایی این 
تیم را قهرمان کنند. برای همین است که به تیم خاص معروف شده اند چون 
دســـت اندرکاران مملکـــت به ایـــن تیم علاقه دارند و مســـئولیت خود را برای 

کسب عنوان دخیل می کنند. 

رقم های عجیبی هم برای بازگشت برانکو مطرح شده، هرچند هنوز رسما کسی 
آن را تایید نکرده است. 

گر این ارقام صحت داشـــته باشـــد، وقتی زمزمه های بازگشت استراماچونی  ا
مطرح شده بود، دوستانی که نگران پول بیت المال بودند، امروز کجا هستند؟ 
بـــرای اســـترا کـــه نصـــف این پـــول هم مطـــرح نبود. بنـــا در این مـــورد گفته بود 
بزرگ ترین نگرانی این روزهای ما شده حل مسائل مربوط به دستمزد و مدت 
قرارداد استراماچونی؛ امروز اصلا ایشان فوتبال را رصد می کنند یا فقط نگران 
دســـتمزد اســـتراماچونی بودند که از جیب بیت المال پرداخت نشـــود؟ امروز 
دستمزد برانکو از کجا پرداخت می شود؟ نکند آنها خصوصی شده اند و ما 
گر هم اینطور  یـــم! شـــاید هم جیب هـــوادار متمول در میان اســـت. ا خبـــر ندار
باشد پس قانون سقف بودجه چه می شود؟ فقط بابت استقلال است که همه 
نگران ناعدالتی ها می شوند و یاد جیب بیت المال می افتند. به هر حال اینها 
می خواهند استقلال نتیجه نگیرد. اما برای حریف از صندوق های مختلف 
پول تزریق می شود و پای متمولان هم در میان است. به جرات می گویم منابع 
مالی بازگشـــت برانکو هم تامین می شـــود. در هر صورت این تبعیض بین دو 
تیم امروز بیشتر هم شده و این امر دارد هواداران را اذیت می کند. ما حتی به 
، 9 نفر پرسپولیسی هستند و انگار گزینش  یم از هر 10 نفر صدا و سیما هم می رو
آنجـــا هـــم بـــا این امر در ارتباط اســـت. این یعنی این تیم همه جوره ســـاپورت 
می شـــود. برای برانکو هم جای نگرانی نیســـت و از پشت صحنه کارهایش را 

انجام می دهند و به هر قیمتی او را برمی گردانند. 

بــا اتفاقاتــی کــه طــی هفته هــای اخیــر در فوتبــال ایــران رقــم خــورده، این طــور 
به نظــر می رســد کــه قانــون ســقف بودجــه برداشــته شــده اســت و دیگــر خبــری 
از آن نخواهــد بــود. اتفاقاتــی کــه اخیــرا در فوتبــال رخ می دهــد امــا حکایــت 
از چیــز دیگــری دارد. این طــور به نظــر می رســد کــه فدراسیون نشــین ها قــرار 
ــگاه ها را  ــد باش ــل دارن ــان تمای ــد و همچن ــون بگذرن ــن قان ــر ای ــت از خی نیس
ــلاح  ــه اص ــرات و البت ــر تغیی ــه فک ــد و ب ــرار دهن ــار ق ــکل تحت فش ــن ش ــه ای ب

در قانــون هســتند . 

 جرایم بدون سقف قانون سقف بودجه 
چنــدی پیــش رســانه ها بــا یــک حســاب سرانگشــتی بــه ایــن نتیجــه رســیدند 
قانــون ســقف بودجــه فقــط در عــرض شــش ماه اخیــر بــه یــک منبــع درآمــد امــن 
ــرای فدراســیون فوتبــال تبدیــل شــده اســت؛ مبلغــی کــه در ازای تخلفــات  ب
صورت گرفتــه درخصــوص قانــون ســقف بودجــه از ســوی باشــگاه ها به عنــوان 
یافــت شــد، در هیــچ یــک از کمیته هــای قضایــی فدراســیون  جریمــه نقــدی در
فوتبــال تغییــر نکــرد، کاهــش نیافــت و حتــی حــذف نشــد و تنهــا ســایر مــوارد 
ــون  ــک قان ــی ی ــن رو وقت ــرد. از ای ــر می ک ــه تغیی ــود ک ــا ب ــده در حکم ه لحاظ ش
ی از مشــکلات مالی فدراســیون  می تواند به این شــکل درآمدزا باشــد و بســیار
فوتبــال را حــل کنــد، طبیعــی اســت کــه نه تنهــا حــذف نشــود بلکــه همچنــان 

بــه آن پرداختــه خواهــد شــد. 
جالب اینکه اغلب باشگاه هایی که از قانون سقف بودجه تخطی کرده اند، 
ینــه کننــد و مشــکلی  تمایــل دارنــد بیــش از آنچــه بــه آنهــا اجــازه داده می شــود هز
یکنــان  بــا پرداخــت جریمــه نیــز ندارنــد و حاضرنــد بــا پرداخــت هــر مبلغــی باز
ی از شــاغلان در فوتبــال  مــورد نیــاز خــود را جــذب کننــد. بارهــا از دهــان بســیار
یکنــان مــورد  ایــران شــنیده ایم کــه گفته انــد جریمــه را پرداخــت می کنیــم امــا باز

یــم.  نیازمــان را می گیر

 سقف در نیم فصل اول پر شد
یــادی درخصــوص پرداخــت بدهــی مالیاتــی برانکــو  اخیــرا داســتان های ز
یــچ از ســوی باشــگاه پرســپولیس حاشیه ســاز شــده اســت. برخــی بــر  ایوانکوو
گــر باشــگاه پرســپولیس چنیــن مبلغــی را پرداخــت کــرده، فــارغ  ایــن باورنــد کــه ا
از اینکــه ایــن پــول را از کجــا تهیــه کــرده اســت از ســقف بودجــه تخطــی کــرده 

و بایــد شــامل جریمــه ای مضاعــف شــود. 
واقعیــت ایــن اســت کــه باشــگاه های لیــگ برتــر در همــان نیم فصــل اول 
نیــز از ســقف بودجــه تخطــی کرده انــد یــا به زحمــت توانســته اند ســقف را 
یــادی  رعایــت کننــد ، درنتیجــه در نیم فصــل دوم بــا مشــکلات و چالش هــای ز
روبــه رو شــده اند. هرچنــد بــا بازگردانــدن جریمــه کســر امتیــازات کسب شــده، 
باشــگاه ها امیدوارنــد بتواننــد ســقف بودجــه را دور بزننــد و بــا پرداخــت مبلغــی 
یکنــان مــورد نظــر خــود را جــذب کننــد امــا آیــا واقعــا فدراســیون فوتبــال بــه  باز
ادامــه ایــن رونــد تمایــل دارد؟ واقعیــت ایــن اســت کــه باشــگاه ها نمی تواننــد 
ینــه کننــد و  بــا شــرایطی کــه برایشــان فراهــم  شــده بیــش از مبلــغ خــاص هز
ــر می گــذارد، بلکــه رقابــت را ســخت می کنــد.  ــر کیفیــت کار اث ایــن نه تنهــا ب
ایــن کــه فوتبــال مــا فقــط بــه بهانــه همسان ســازی تیم هــا چنیــن قانونــی وضــع 
کنــد، نه تنهــا باشــگاه ها را بــه جــان هــم انداختــه، بلکــه فرصــت رقابــت در آســیا 
و مقابلــه بــا تیم هــای تــا دنــدان مســلح را از نماینــدگان ایــران گرفتــه، از طرفــی 
کی اســت، یعنــی هــر  ایــن قانــون آن طــور کــه متولیانــش می گوینــد نیازمنــد شــا
باشگاهی که تخلف کرده، درصورتی مورد مواخذه قرار می گیرد که باشگاهی 
دیگــر از آن شــکایت کــرده باشــد. چنیــن تبصــره ای در ایــن قانــون قبــل از هرچیــز 

بــه اختــلاف بیــن باشــگاه ها دامــن می زنــد و روح ورزش را آلــوده می کنــد. 

 همه پرسی کارگروه نظارت از مدیران لیگ 
از فدراســیون فوتبــال خبــر آمــده کــه اخیــرا کارگــروه ناظــر بــر قراردادهــا بــه کمــک 
ــون  ی قان ــی رو ــر و اصلاحات ــال به دنبــال تغیی دیگــر اعضــای فدراســیون فوتب
گانــه بــه مدیــران  ســقف بودجــه هســتند. آنهــا اخیــرا طــی نامه هایــی جدا
ــون  ــلاح قان ــوص اص ــا را درخص ــرات آنه ــال نقطه نظ ــگاه های فوتب ــل باش عام
جویــا شــده اند و درتلاشــند بــا تغییراتــی قانــون ســقف بودجــه را تغییــر دهنــد 

ی از مدیــران در ایــن خصــوص هیــچ  و همه پســند کننــد. جالــب اینکــه بســیار
ایــده و نظــری ندارنــد و اظهارنظــر در ایــن خصــوص را بــه معاونــان و مدیــران 
یردســت خــود ارجــاع داده انــد یــا شــاید پاســخگویی در ایــن مــورد جــزء  ز
ــون ســقف بودجــه  اولویت هایشــان نبــوده اســت.  کامــلا مشــخص اســت قان
شکســت خــورده اســت و فدراســیون فوتبــال ایــن را به خوبــی می دانــد، از 
ایــن رو درنظــر دارنــد طــی یــک همه پرســی از مدیــران لیــگ برتــر و لیگ هــای 
زیرگــروه و برخــی دیگــر از شــاغلان در فوتبــال مثــل روســای هیات هــا تغییراتــی 
را در آن ایجــاد کنــد و به قولــی بــا اصلاحاتــی کــه بــه کمــک اهالــی فوتبــال در 
ایــن قانــون لحــاظ می کننــد شــرایط بهتــری را بــرای باشــگاه ها فراهــم کننــد.

ایــن اقــدام فدراســیون فوتبــال درحالــی انجــام شــده کــه طــی هفته هــای اخیــر 
اظهــارات اغلــب مدیــران و مربیــان تیم هــای لیــگ برتــری نشــان می دهــد 
تقریبــا درصــد قابل توجهــی از آنهــا بــه ســقف بودجــه اعتقــادی ندارنــد و حتــی 
ــازار نقل وانتقــالات بیشــتر از  رقابــت تنگاتنــگ، ســخت و غیرعادلانــه را در ب
کمیــت ســقف بودجــه بــر قراردادهــا می پســندند. هرچنــد به نظــر بعیــد  حا
می رســد کــه فدراســیون بخواهــد ایــن قانــون را حــذف و ملغــی اعــلام کنــد 
ــرح  ــن ط ــد ای ــیون می خواه ــاس آن فدراس ــه براس ــود دارد ک ــه ای وج ــا فرضی ام
کنــد. از ایــن رو طــی نظرســنجی از  کامــل لغــو  شکســت خورده را به طــور 
مدیــران باشــگاه های لیــگ برتــر و لیــگ آزادگان و همچنیــن برخــی دیگــر 
از اعضــای حاضــر در فوتبــال می خواهنــد نقطــه نظــرات را بررســی کننــد و 
درصورتی کــه اغلــب بــه لغــو قانــون رای دهنــد بــه ایــن شــکل کارگــروه ناظــر بــر 
قراردادهــا را منحــل و قانــون را لغــو کننــد. آنهــا بــرای اینکــه خودســرانه قانونــی 
را کــه وضــع کرده انــد لغــو نکننــد و به نوعــی شکســت را نپذیرنــد بــه اصطــلاح 
تــوپ را بــه زمیــن مدیــران باشــگاه ها انداختنــد تــا بــه ایــن شــکل ادعــا کننــد 
آنهــا خــود خواهــان لغــو چنیــن قانونــی بوده انــد و فدراســیون بــا احتــرام بــه نظــر 
باشــگاه ها قانــون را لغــو کــرده اســت، از طرفــی برخــی در فدراســیون فوتبــال بــه 
ادامــه اجــرای ایــن قانــون اصــرار داشــته اند تــا همچنــان باشــگاه ها را بــه ایــن 

شــکل از نظــر مالــی مدیریــت کننــد. 
کشــورها وجــود دارد امــا بندهــا و  ی از  هرچنــد ســقف بودجــه در بســیار
تبصره هایــی درونــش لحــاظ شــده تــا باشــگاه ها در رقابت هــای بین المللــی 

آســیب نبیننــد. ضمــن اینکــه ســاختار در فوتبال هــای دیگــر کشــورها متفاوت 
از فوتبــال ایــران اســت و درآمدزایــی و اجــازه مانــور مالــی بیشــتری را بــه ایــن 
گــر ســقفی درنظــر گرفتــه شــود بــرای جلوگیــری از  باشــگاه ها می دهنــد و ا
پولشــویی و شــرط بندی در فوتبال صورت می گیرد. به این ترتیب در فوتبالی 
ینــه باشــگاه ها از طریــق منابــع اغلــب دولتــی تامیــن می شــوند، نظــارت  کــه هز
مالــی بایــد از ســوی ارگان هــای تحت پوشــش انجــام گیــرد و بیــلان مالــی 

یابــی قــرار بگیــرد.  باشــگاه ها از طــرف شــرکت مالــک مــورد ارز
آنچــه مســلم اســت بــا مــواردی نظیــر قانــون ســقف بودجــه در فوتبالــی کــه 
هنــوز مالکیــت مشــترک وجــود دارد، دولــت ســرمایه اعظــم باشــگاه ها را تامیــن 
می کنــد، حــق پخــش تلویزیونــی پرداخــت نمی شــود، تبلیغــات در انحصــار 
ســازمان لیــگ و فدراســیون اســت و ســازمان لیــگ زیرمجموعــه فدراســیون 
فوتبــال به حســاب می آیــد، نمی توانیــم امیــدوار باشــیم کــه ســقف بودجــه 

کارایــی لازم را داشــته باشــد. 
جالب اینکه فدراســیون فوتبال بدون درنظر گرفتن چنین مســائل بدیهی ای 
ــد  ــن بای ــب قوانی ــه اغل ک ــرد؛ چرا ــن ک ــع قوانی ــروه و وض ــکیل کارگ ــه تش ــدام ب اق
براســاس نیــاز و شــرایط موجــود وضــع شــود. درحالی کــه همیــن حــالا همیــن 
ــا  یکــن توجــه نکــرده و صرفــا ب قانــون بــه هیــچ یــک از حقــوق باشــگاه ها و باز
اعــلام چنــد عــدد نه تنهــا باشــگاه ها را بــه جــان هــم انداختــه، بلکــه آنهــا را بــرای 
تامیــن نیازشــان مجبــور بــه دور زدن قانــون بــه روش هــای مختلــف کــرده اســت. 
حــالا نیــز آنهــا در اقدامــی جدیــد اهالــی فوتبــال را بــه مشــورت دعــوت کرده انــد. 
ــی  ــک اهال ــا کم ــود را ب ــورده خ ــت خ ــده و شکس ــع ش ــون وض ــد قان می خواهن
فوتبــال اصــلاح کننــد. درحالی کــه همیــن مدیــران چنــدی قبــل نیز در نشســتی 
کنشــی نشــان  بــا فدراســیون فوتبــال کــه در همیــن خصــوص برگــزار شــد، هیــچ وا
ــا امضــای اوراق موجــود در جلســه خــود را زیــر دیــن قانــون  ندادنــد و عمــلا ب
سقف بودجه قرار دادند. عملا در اجرا مشخص شد که هیچ یک از مدیران 
مــا بــا توجــه بــه رشــد تــورم در ایــران تــوان اجرایــی کــردن ایــن قانــون را نداشــته و 
گــر فدراســیون  عمــلا ایــن پیشــنهاد شکســت خــورده بــه نظــر می رســد. حتــی ا
فوتبــال بــه اصــلاح آن اصــرار داشــته باشــد بــاز هــم قانونــی کــه ســاختار و اصــول 
اولیــه فوتبــال در آن وجــود نــدارد، نمی توانــد کمکــی بــه اصــلاح قراردادهــا کنــد. 
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